
 
ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ OV ANDĚLSKÁ HORA 21.10.2011 

 
Přítomni: Čermáková, Knap, Junek, Zoul, Hartlová 

Hosté: MUDr.Hartl 

 

Info: 

 

Povodí Labe upravuje koryto Nisy, zároveň prohloubí strouhu pod 

Volejníkovými směrem k Nise. 

 

Zakoupili jsme 2 lavičky na dětské hřiště, budou dány na hřiště na jaře 2012. 

 

Bude vyměněno dopravní zrcadlo u želez. přejezdu. 

 

Na žádost Osadního výboru, přihlásí město Chrastava Andělskou Horu do Grantu 

Oranžová hřiště ČEZ. Jedná se o vybudování multifunkčního oploceného hřiště 

s umělým povrchem. Dle doporučení projektanta byl pro tyto účely vybrán 

pozemek č.237 (spodní část), jedná se o pozemek přibližně nad podchodem ČD. 

 

Žádáme město Chrastava, aby dalo do rozpočtu na rok 2012 kompletní opravu 

těchto komunikací - 120/28 a 720/1, dále pak do rozpočtu na rok 2013 

komunikaci od návsi směrem k podchodu pod tratí ČD. 

 

V  období 1.1.2012 do 31.3.2011 p. Kraga (jediný zájemce) provede vykácení  

pěti stromů a následný úklid na návsi, následně bude do 30.6.2011 vysazeno 5 

lip. 

 

4.12. od 15hod proběhne na návsi mikulášská akce pro děti i dospělé… 

Prosíme město, aby zajistili (alespoň jednou za týden)u povodí Labe úklid 

komunikace do Kolonky. 

 

Zapsala M.Hartlová                Příští OV 25.11. 2011 od 18.00 hod. 


